
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ №86 

засідання постійної комісії з питань містобудування, будівництва, житлово-

комунального господарства, транспорту, зв’язку та сфери послуг 

 

27 серпня 2024 року м.Пирятин 

 

Присутні:  Хоменко О.В. – голова комісії; 

Білик Ю.В., Люльченко О.А., Курочка О.С. – члени комісії. 

 

Запрошені: Сімонов А.В. – міський голова; 

 Пазюк С.Г. – секретар ради; 

 Бровар Г.Д. – заступник голови з питань діяльності виконавчих органів; 

 Мельниченко М.В. заступник голови з питань діяльності виконавчих 

органів; 

 Войпанюк В.К. – начальник відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради; 

 Мілюта О.А. - начальник відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради; 

 Зергані М.І. – начальник відділу містобудування та архітектури; 

 Коваль А.А. – начальник відділу управління комунальною власністю; 

Соловйов Р.Ю. – начальник юридичного відділу; 

 Музиченко Н.О. – головний спеціаліст відділу економіки та 

агропромислового розвитку; 

 Мартиненко А.П. – директор КП „Готель „Пирятин“; 

 Суслова А.М. – економіст КП „Каштан“. 

 

 Під час формування порядку денного засідання Коваль А.А., начальник відділу 

управління комунальною власністю, запропонувала доповнити перелік питанням 

„Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної власності 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 Суслова А.М., економіст КП „Каштан“, запропонувала доповнити перелік 

питанням „Про внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 Зергані М.І., начальник відділу містобудування та архітектури, запропонувала 

доповнити перелік питанням „Про розроблення генерального плану та плану 

зонування території с.Гурбинці Лубенського району Полтавської області“. 

 

Дані пропозиції були підтримані членами комісії одноголосно. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до Положення про присвоєння звання „Почесний 

громадянин Пирятинської міської територіальної громади“ 

2. Про присвоєння звання „Почесний громадянин Пирятинської міської 



територіальної громади“ 

3. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного проживання внутрішньо 

переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з військовою агресією російської федерації 

проти України на 2024 рік 

4. Про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ 

5. Про внесення змін до Програми зайнятості населення на 2024 рік 

6. Про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його безпеки в 

Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік 

7. Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної власності 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік  

8. Про розроблення генерального плану та плану зонування території с.Велика 

Круча Лубенського району Полтавської області 

9. Про внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік  

10. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Гурбинці Лубенського району Полтавської області  

11. Про розгляд звернень депутата Захарченко А.О. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради, яка проінформувала про внесення 

змін до Положення про присвоєння звання „Почесний громадянин Пирятинської 

міської територіальної громади“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики виконкому міської ради, яка проінформувала про присвоєння 

звання „Почесний громадянин Пирятинської міської територіальної громади“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Мартиненка А.П., директора КП „Готель „Пирятин“, який проінформував про 

внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального підприємства 

„Готель „Пирятин“ як місця компактного проживання внутрішньо переміщених осіб, 

сімей з дітьми у зв’язку з військовою агресією російської федерації проти України на 

2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який проінформував про внесення змін до Програми „Питна 

вода Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г., секретар ради, який звернув увагу присутніх на захід щодо 

виділення 290,0 тис.грн для придбання альтернатора для ремонту генератора КП 

„Пирятинські госпрозрахункові очисні споруди“. Ознайомив з Актом обстеження та 

перевірки працездатності дизель-генераторної установки (додається). Рекомендував 

заступнику голови з питань діяльності виконавчих органів Бровару Г.Д. та 

начальнику відділу житлово-комунального господарства Войпанюку В.К. провести 

власне службове розслідування щодо виходу з ладу дизель-генераторної установки 

КП „Пирятинські госпрозрахункові очисні споруди“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення змін 

до Програми зайнятості населення на 2024 рік. 



ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

сімдесят девʼятої сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 
8. СЛУХАЛИ: 

 Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування території  

с.Велика Круча Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 



     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення змін 

до Програми покращення благоустрою Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

сімдесят девʼятої сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Гурбинці Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

сімдесят девʼятої сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

 Пазюка С.Г., секретаря ради, який проінформував про звернення депутата 

Захарченко А.О. щодо неприпустимості підвищення акцизів на пальне та щодо  

вирішення питань захисту енергетичної інфраструктури. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 



     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Взяти до відома. 

 

СЛУХАЛИ в „Різному“: 

 Люльченка О.А., члена комісії, який запитав чи вирішується питання, яке він 

порушував на одній з попередніх комісій щодо встановлення арки обмеження руху 

великогабаритного транспорту та дорожніх знаків у с.Яцини, при вʼїзді на міст. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Хоменко О.В., голова комісії, який рекомендував відділу містобудування та 

архітектури міської ради до наступного засідання постійної комісії з питань 

містобудування, будівництва, житлово-комунального господарства, транспорту, 

зв’язку та сфери послуг вивчити дане питання та підготуватися до виступу. 

Секретаріату виконкому міської ради включити у порядок денний наступної комісії 

питання щодо встановлення дорожніх знаків обмеження руху великогабаритного 

транспорту та ремонт мосту с.Яцини. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 особи; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 1. Рекомендувати відділу містобудування та архітектури міської ради до 

наступного засідання постійної комісії з питань містобудування, будівництва, 

житлово-комунального господарства, транспорту, зв’язку та сфери послуг вивчити 

дане питання та підготуватися до виступу.  

 2. Секретаріату виконкому міської ради включити у порядок денний наступної 

комісії питання щодо встановлення дорожніх знаків обмеження руху 

великогабаритного транспорту та ремонт мосту в с.Яцини. 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

містобудування, будівництва, 

житлово-комунального господарства,  

транспорту, зв’язку та сфери послуг  Олексій ХОМЕНКО 

 

 

Секретар комісії Олександр ЛЮЛЬЧЕНКО 

 

 

Протокол вів головний  

спеціаліст секретаріату Марина ПРОШКОВСЬКА 


